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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 30 NOVEMBER 2023 
 
Aanwezig: Hilde Wolfs, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, 
Linda Verjans, Ria Moesen, Jan Wils, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Christiaan Hex, raadslid 
 

 
Vanaf punt 31 verlaat raadslid Mieke Claesen de zitting vanwege belangenconflict. 
Vanaf punt 32 is raadslid Mieke Claesen aanwezig. 
Vanaf punt 42 verlaat raadslid Ria Moesen de zitting vanwege belangenconflict. 
Vanaf punt 43 is raadslid Ria Moesen aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u15 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (gemeente) - Goedkeuring jaarrekening 2022 door de gouverneur - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad d.d. 22 juni 2023 stelde de jaarrekening 2022 van de gemeente en het OCMW Hoeselt vast. De 
gouverneur van de provincie Limburg heeft deze jaarrekening goedgekeurd. 
  
De gemeenteraad neemt hiervan kennis. 
 
 
02 Financiën (gemeente) - Kerkfabrieken: budgetwijzigingen 2023 - Aktename 
 
Het centraal kerkbestuur maakte voor het boekjaar 2023 een budgetwijziging over met betrekking tot Kerkfabriek 
Sint-Domitianus Werm. Het betreft een beperkte verhoging van de exploitatie-uitgaven, de verkoop van een stuk 
landbouwgrond en een belegging op vervaldatum (investeringsontvangsten) en 2 nieuwe beleggingen 
(investeringsuitgaven). De gemeentelijke exploitatietoelage 2023 wordt door de voorliggende budgetwijziging 
niet gewijzigd en blijft behouden op 0,00 EUR. De gemeentelijke investeringstoelage 2023 wordt door de 
voorliggende budgetwijziging niet gewijzigd en blijft behouden op 0,00 EUR. 
  
Het centraal kerkbestuur maakte voor het boekjaar 2023 een budgetwijziging over met betrekking tot Kerkfabriek 
Sint-Lambertus Alt-Hoeselt. Het betreft een aantal budgetneutrale verschuivingen in de exploitatie, een belegging 
op vervaldatum, de ontvangst van subsidies voor de belevingsboomgaard (investeringsontvangsten), de 
uitvoering van renovatiewerken aan PC De Altenaar en de aanleg van een belevingsboomgaard 
(investeringsuitgaven). De gemeentelijke exploitatietoelage 2023 wordt door de voorliggende budgetwijziging 
niet gewijzigd en blijft behouden op 14.319,00 EUR. De gemeentelijke investeringstoelage 2023 wordt door de 
voorliggende budgetwijziging niet gewijzigd en blijft behouden op 0,00 EUR. 
  
Aangezien de gemeentelijke bijdragen binnen de grenzen blijven van de bedragen opgenomen in de eerder 
goedgekeurde meerjarenplannen (of meerjarenplanwijzigingen), neemt de gemeenteraad enkel akte van deze 
budgetwijzigingen. 
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03 Financiën (gemeente) - Kerkfabrieken: budgetten 2024 - Aktename 
 
De gemeenteraad neemt akte van de budgetten 2024 van de Kerkfabrieken Sint-Stefanus Hoeselt, Sint-Brixius 
Schalkhoven, Sint-Hubertus Sint-Huibrechts-Hern, Maria Middelares (Neder), Sint-Jan-Baptist Romershoven, Sint-
Domitianus Werm en Sint-Lambertus Alt-Hoeselt. 
 
De budgetten 2024 van alle Hoeseltse Kerkfabrieken werden door het centraal kerkbestuur gecoördineerd 
overgemaakt op 8 november 2023. 
 
Het totaal aan geraamde gemeentelijke exploitatietoelagen voor alle Hoeseltse Kerkfabrieken voor het boekjaar 
2024 bedraagt 75.178,00 EUR. Voor het boekjaar 2023 was het totaal 124.365,00 EUR. 
 
Het totaal aan geraamde gemeentelijke investeringstoelagen voor alle Hoeseltse Kerkfabrieken voor het boekjaar 
2024 bedraagt 55.000,00 EUR. Het betreft een investeringstoelage aan Kerkfabriek Sint-Lambertus Alt-Hoeselt. 
 
Omdat de gemeentelijke bijdragen in alle budgetten binnen de grenzen blijven van de bedragen opgenomen in de 
goedgekeurde meerjarenplannen (of de goedgekeurde meerjarenplanwijzigingen), neemt de gemeenteraad enkel 
akte van deze budgetten. 
 
 
04 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de hulpverleningszone Oost-Limburg (boekjaar 2024) 

- Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de dotatie aan de hulpverleningszone Oost-Limburg voor boekjaar 2024 unaniem goed. 
De dotatie voor boekjaar 2024 bedraagt 391.540,00 EUR. 
 
 
05 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst (boekjaar 2024) 

- Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst voor boekjaar 2024 unaniem goed. 
De dotatie voor boekjaar 2024 bedraagt 931.918,00 EUR. 
 
 
06 Omgeving - Convenant 2024 tussen de gemeente Hoeselt en Limburg.net inzake afvalbeheer, - 

verwijdering en -verwerking - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de convenant 2024 tussen de gemeente Hoeselt en Limburg.net inzake afvalbeheer, -
verwijdering en -verwerking goed met 13 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, 
Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny 
Crommen en Ria Moesen), 7 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc 
Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jan Wils) en 0 onthoudingen. 
  
Deze convenant inzake afvalbeheer, -verwijdering en -verwerking is erop gericht om de inzameling en verwerking 
van huishoudelijke afvalstoffen in de gemeenten binnen het werkgebied van Limburg.net zo veel mogelijk op 
elkaar af te stemmen en op de meest efficiënte wijze te laten verlopen. De convenant omvat naast praktische 
afspraken ook de financiële bepalingen betreffende het systeem van ‘directe inning’. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of de bijhorende verplichte aankoop van de vaste hoeveelheid vuilniszakken 
behouden blijft. Hier wijzigt niets aan? 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat deze regeling behouden blijft. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert dat er dus nog steeds minder goed gesorteerd dient te worden. 
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Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat de fractie TROTS enkele bedenkingen heeft bij deze convenant en bij 
het belastingreglement. Ten eerste blijkt uit het convenant - waar ook het reglement uit voortvloeit - dat er in de 
huisvuilbelasting een quotum voor vuilniszakken is opgenomen dat varieert naargelang de grootte van het gezin. 
Dit sluit aan bij de opmerking van collega-raadslid Serge Voncken. Burgers worden verplicht om een aantal 
vuilniszakken te kopen, ook als ze deze vuilniszakken mogelijk niet nodig hebben. Verder werd de distributie van 
deze 'gratis' vuilniszakken vroeger georganiseerd door de dienst Burgerzaken, wat gepaard ging met de nodige 
administratieve rompslomp. Nadien werd de verdeling van de huisvuilzakken overgeheveld naar bepaalde 
winkels. Hij stelt voor om de eigenaars van deze winkels eens te raadplegen hierover. Zij hebben hier niet veel 
goeds over te vertellen. Het advies van de fractie TROTS is dan ook om het bedrag van het tegoed aan 
vuilniszakken uit de huisvuilbelasting te halen en de mensen zelf te laten beslissen over de hoeveelheid 
vuilniszakken die ze willen aanschaffen. Dit zou ongetwijfeld de administratieve rompslomp voor iedereen 
verminderen, aldus raadslid Eddy Vandecaetsbeek. Hij benadrukt tot slot dat er naast de huisvuilbelasting ook 
nog een gemeentelijke dienstenbelasting bestaat, dewelke volgens de fractie TROTS eigenlijk een tweede 
verborgen huisvuilbelasting vormt. Zij kunnen hier dus niet echt mee akkoord gaan en vragen om die reden een 
stemming voor de agendapunten 6 en 7. De feiten zijn wat ze zijn. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij hier weinig aan toe te voegen heeft. De gemeente Hoeselt volgt, net als 
andere steden en gemeenten, het convenant van Limburg.net. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek deelt mee dat hij uit eigen ervaring - als voormalig diensthoofd van de dienst 
Burgerzaken - heeft ondervonden dat de bedeling van vuilniszakken veel werk om niets was. En daarom blijft hij 
hier jaarlijks over protesteren. Het zou veel eenvoudiger zijn als burgers gewoon de huisvuilbelasting betaalden 
en zelf vuilniszakken zouden kopen zonder verplicht te worden een hoeveelheid vuilniszakken te nemen die ze 
mogelijk niet nodig hebben. Dat is een beetje het standpunt van de fractie TROTS, aldus raadslid Eddy 
Vandecaetsbeek. 
 
Schepen Bert Vertessen legt uit dat de grote spelers binnen Limburg.net zich nog steeds willen houden aan het 
systeem van gratis kilo's of vuilniszakken. En zolang dat het geval is, kan de gemeente Hoeselt niet anders dan 
Limburg.net hierin volgen. Limburg.net is van mening dat het tegoed aan vuilniszakken nuttig is om sluikstorten te 
voorkomen. Hij voegt eraan toe dat hij persoonlijk ook ieder jaar vuilniszakken overhoudt. Als je goed sorteert, 
heb je immers niet zo veel vuilniszakken nodig. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt zich uitdrukkelijk vragen bij deze uitspraak van schepen Bert Vertessen. Hij wijst 
erop dat de schepen zegt: 'We kunnen niet anders dan volgen'. Maar er zijn wel degelijk altijd andere 
mogelijkheden dan 'volgen'. Je kan toch ook pleiten voor verandering bij Limburg.net? Misschien zijn er nog 
andere gemeenten die vinden dat dit systeem herzien moet worden en die bereid zijn om hierover te stemmen.  
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat dit klopt. Die gemeenten zijn er inderdaad. Hij wijst erop dat de gemeente 
Hoeselt zich eerder ook al eens heeft verenigd met een aantal gemeenten. Hij vernoemt de gemeente Riemst als 
voorbeeld. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt de uitspraak van schepen Bert Vertessen dat de gemeente Hoeselt niet anders kan 
dan volgen een zwaktebod. Hij stelt dat als schepen Bert Vertessen zélf zou nadenken en zijn logisch verstand zou 
gebruiken, hij toch moet weten dat dit niet oké is. Raadslid Serge Voncken herinnert zich trouwens dat tijdens een 
vorige gemeenteraad over dit onderwerp werd gezegd dat er van het systeem zou worden afgestapt. Nu blijkt dat 
dit niet waar is... Hij is er zeker van dat dit eerder zo werd meegedeeld. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds verduidelijkt dat de enige aanpassing aan het systeem, die op dit moment overwogen 
wordt, het ruilen van grijze vuilniszakken voor blauwe of oranje vuilniszakken binnen het quotum is. In het 
huidige systeem kunnen alleen grijze vuilniszakken afgehaald worden. Er wordt overwogen om toe te laten dat 
deze geruild zouden kunnen worden voor blauwe of oranje zakken gezien het systeem van Optimo. Dit 
onderwerp staat momenteel ter discussie binnen de beheerraad van Limburg.net, aldus raadslid Liesbeth 
Werelds.  
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Raadslid Eddy Vandecaetsbeek benadrukt dat het een feit is dat minstens 3.000 mensen jaarlijks met de auto, 
motor, fiets of te voet een verplaatsing moeten maken naar de winkel uitsluitend om vuilniszakken op te halen. 
Dit veroorzaakt ook onnodige milieuvervuiling. 
 
Burgemeester Werner Raskin wijst raadslid Eddy Vandecaetsbeek erop dat mensen toch sowieso boodschappen 
moeten doen, en tijdens het winkelen ook de mogelijkheid hebben om de vuilniszakken op te halen. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds reageert dat ze nog nooit alleen maar voor vuilniszakken naar de winkel is gegaan. 
Raadslid Serge Voncken bekent dat hij dat wel al heeft gedaan. Het overkomt hem toevallig telkens op het einde 
van het jaar. 
 
Schepen Bert Vertessen stelt voor dat raadslid Serge Voncken zich hiervoor dan met de fiets verplaatst. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat hij niet heeft gezegd dat hij de verplaatsing maakt met de auto. 
 
Schepen Bert Vertessen vraagt wat dan het probleem is. 
 
Raadslid Serge Voncken herhaalt dat het hem telkens toevallig aan het einde van het jaar overkomt, wanneer hij 
twijfelt of hij zijn tegoed aan vuilniszakken eigenlijk al heeft afgehaald, en dat hij dan speciaal naar de winkel gaat 
om dit te controleren. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds deelt mee dat er in de discussie over het afschaffen van het quotum - zoals schepen 
Bert Vertessen aangeeft - gemeenten en steden zijn die beschikken over resultaten van een marktonderzoek en 
zich niet enkel baseren op wat er verteld wordt op straat. Het gaat dan over de overweging om de 
huisvuilbelasting met 50 euro te verminderen, waardoor er geen tegoed aan vuilniszakken meer beschikbaar zou 
zijn voor de burgers. Het gaat - voor alle duidelijkheid - immers niet om gratis kilo's, maar om inbegrepen kilo's. 
Het is een tegoed aan vuilniszakken. 
 
Raadslid Serge Voncken beaamt en benadrukt dat het quotum aan vuilniszakken inderdaad wordt betaald via de 
huisvuilbelasting. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds bevestigt dat het quotum wordt betaald door de burger via de huisvuilbelasting. Dat 
klopt. Maar als de burger de huisvuilbelasting niet zou betalen en dus ook geen vuilniszakken zou krijgen dan zijn 
er gemeenten en steden die op basis van cijfermateriaal aangeven dat er dan meer gevallen van sluikstorten 
zouden zijn. Men zou het huisvuil in plastic zakjes langs de weg kunnen gaan dumpen. En zij kan zich wel enigszins 
vinden in die zienswijze. Ze vergelijkt dit met de rommel van McDonald’s die nogal eens langs de weg wordt 
gevonden. Deze kwesties worden regelmatig bediscussieerd tijdens de beheerraad van Limburg.net, waar 
verschillende inzichten op tafel komen. Het is niet zo zwart-wit als het vandaag wordt voorgesteld, aldus raadslid 
Liesbeth Werelds. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek merkt op dat er voor het bestraffen van sluikstorten een GAS-reglement bestaat. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds beaamt dit, maar wijst erop dat dit heel moeilijk blijkt. Burgemeester Werner Raskin 
stelt dat de pakkans voor sluikstorters heel erg laag is. 
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07 Financiën (gemeente) - Reglement betreffende de belasting voor het inzamelen en verwerken van 

huishoudelijke afvalstoffen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het voorstel om voor het jaar 2024 een gemeentelijk reglement betreffende de 'belasting 
voor het inzamelen en verwerken van huishoudelijke afvalstoffen' te heffen goed met 13 stemmen voor (Hilde 
Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny Crommen en Ria Moesen), 7 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jan Wils) en 0 onthoudingen. 
 
In een eerder agendapunt van de gemeenteraad werd de convenant tussen Limburg.net en de gemeente Hoeselt 
goedgekeurd. De toezichthoudende overheid acht het daarnaast aangewezen om ook ieder jaar het volledige 
reglement goed te keuren. Het reglement geldt voor een termijn van 1 jaar, eindigend op 31 december 2024. De 
tarieven blijven ongewijzigd. 
 
 
08 Personeelszaken - Vaststelling van de personeelsformatie - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de aangepaste personeelsformatie van de gemeente en het OCMW Hoeselt unaniem 
goed. 
 
De personeelsformatie wordt geüpdatet en in overeenstemming gebracht met enkele keuzes op het vlak van 
personeelsbeleid en met het oog op het fusietraject tussen Bilzen en Hoeselt. De wijzigingen zijn opgenomen in 
bijgevoegde nota. 
  
Het overleg met de syndicale vakorganisaties op 10 november 2023 resulteerde in een protocol van akkoord. 
 
 
09 Personeelszaken - Verlofregeling 2024 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de voorgestelde verlofregeling van het personeel voor kalenderjaar 2024, opgemaakt 
conform de bepalingen in de rechtspositieregeling, unaniem goed. 
 
In 2024 zijn er 2 feestdagen die op een zaterdag of zondag vallen. Zondag 21 juli 2024 wordt collectief vastgelegd 
als brugdag op vrijdag 10 mei 2024 n.a.v. O.L.H.-Hemelvaart. Zaterdag 2 november 2024 wordt collectief 
vastgelegd als brugdag op vrijdag 16 augustus 2024 n.a.v. O.L.V.-Hemelvaart. 
 
 
10 Omgeving - Vestiging erfpachtrecht op een gemeentelijk perceel grond te Sint-Huibrechts-Hern - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de vestiging van een erfpacht t.v.v. Natuurpunt vzw op het perceel Hoeselt, 4de afdeling 
sectie C 14 A met een oppervlakte van 3.418 m² voor een periode van 25 jaar unaniem goed. De canon wordt 
vastgesteld op 0,00 EUR. 
 
De gemeenteraad van 28 september 2023 keurde de aankoop van een perceel te Hoeselt, 4de afdeling sectie C 14 
A met een oppervlakte van 3.418 m² goed. De aankoop geschiedde ter bescherming van de aanwezige 
dassenburcht op het perceel, aangezien er in het verleden grondwerken plaatsvonden ten nadele van de 
dassenfamilie. Tijdens gesprekken inzake de herstelmaatregelen en uit te voeren werken voor de inrichting van 
het betreffende perceel werd aangegeven dat Natuurpunt vzw geïnteresseerd is om het perceel in erfpacht te 
nemen. Natuurpunt vzw heeft meerdere natuurgebieden in beheer en staat voor de bescherming en beleving van 
de natuur. Aangezien de visie van Natuurpunt vzw strookt met de intenties van de gemeente Hoeselt met dit 
perceel, is het aangewezen om deze erfpachtovereenkomst aan te gaan. Bovendien wordt dit ook gesteund door 
de Hoeseltse Leefmilieu Adviesraad (HOLA) en heeft het een positieve weerslag op de gemeentelijke financiën 
aangezien de gemeente Hoeselt niet meer dient in te staan voor het onderhoud. 
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11 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen toiletten - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2023-067 inzake 
het aankopen van toiletten voor de gemeentelijke basisschool te Alt-Hoeselt. 
 
Het betreft hier de aankoop van 6 kindertoiletten, 8 staande en 1 verhoogd toilet voor volwassenen. Het 
verwijderen en afvoeren van de bestaande toiletten en de plaatsing van de nieuwe toiletten is inbegrepen in de 
opdracht. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 15.000,00 EUR incl. btw. 
 
 
12 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen zonneschermen - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2023-066 inzake 
het aankopen van zonneschermen voor de gemeentelijke basisschool te Alt-Hoeselt. 
 
Het betreft de aankoop van 9 nieuwe zonneschermen van diverse afmetingen inclusief de levering en de montage 
van zonneschermen en een draadloze tijdklok alsook het verwijderen en afvoeren van de bestaande 
zonneschermen. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 23.000,00 EUR incl. btw. 
 
 
Vooraleer er overgegaan wordt tot de agendapunten met betrekking tot de straatnamen wil raadslid Jan Wils zijn 
ongenoegen uiten over het feit dat er nog steeds wat commotie is rond de aanpassing van deze straatnamen en 
de manier waarop dit is aangepakt. En dat is ook te merken aan het aanwezige publiek, aldus raadslid Jan Wils. Hij 
denkt dat de meeste van hen hier zijn om te horen wat er nu gaat gebeuren met hun straatnaam. 
 
Raadslid Jan Wils wijst er verder op dat hij bij de goedkeuring van het reglement de vraag heeft gesteld of mensen 
ook zelf nog ideeën konden insturen. En daarop is toen gezegd dat dit nog zou kunnen. Maar uiteindelijk wordt 
hier vanavond iets voorgesteld waar niet alle inwoners van bepaalde straten mee akkoord zijn. De fractie Best 
Groen vraagt dan ook een stemming over de straten waar er nog discussie is en zal daarbij waarschijnlijk tegen 
stemmen. 
 
Raadslid Marc Bamps voegt hier aan toe dat in het reglement staat dat mensen - die eventueel niet akkoord zijn - 
het recht hebben om bezwaren in te dienen. Hij vraagt wie zo'n bezwaar dan zal behandelen. Het zou hem 
immers vreemd lijken als hetzelfde schepencollege dat hier vanavond voor iedere straatnaam een voorstel doet 
aan de gemeenteraad met de vraag om dat voorstel goed te keuren ook gaat oordelen over een bezwaar tegen 
die beslissing. Dat wringt toch een beetje. Wie gaat beslissen over de eventuele bezwaren? 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat alle inwoners 30 dagen tijd zullen hebben om een klacht in te dienen 
als ze niet akkoord gaan met de naam die principieel wordt goedgekeurd. Dit betekent ook dat de definitieve 
goedkeuring van de straatnamen en de behandeling van de bezwaarschriften niet geagendeerd zullenkunnen 
worden op de volgende gemeenteraad. Het is immers niet het schepencollege, maar de gemeenteraad die zijn 
goedkeuring moet geven. Dat is uiteindelijk de scheidsrechter. Net zoals het ook vandaag aan de gemeenteraad is 
om principieel te beslissen. Waarschijnlijk zal dit geagendeerd worden op de gemeenteraad van 25 januari as. Het 
is in deze dus aan de gemeenteraad, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Marc Bamps vat samen dat de voltallige gemeenteraad dan dus een definitieve beslissing zal nemen over 
de straatnamen waar er betwisting is.  
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Burgemeester Werner Raskin bevestigt dit. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat dit daarmee dan ook duidelijk is voor de mensen die vandaag in het publiek 
aanwezig zijn. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt vervolgens wanneer de aangehaalde 30 dagen precies zullen starten. En hoe 
worden de inwoners van de straten die vandaag niet aanwezig zijn geïnformeerd? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de gemeenteraad zo meteen principieel zal beslissen over de 
respectievelijke straatnamen. Daarbij zal ook uitgelegd worden waarom de ene dan wel de andere beslissing 
wordt genomen. De gemeentelijke diensten en de eerder goedgekeurde procedure worden daarbij in detail 
gevolgd. En dan hebben de mensen de gelegenheid en de tijd om opnieuw te overleggen. Zo ook de mensen die 
vandaag aanwezig zijn en waarschijnlijk niet akkoord zijn met het voorstel dat gedaan wordt. Er zijn trouwens al 
verschillende straten die samen overlegd hebben en die al voorstellen gedaan hebben, aldus burgemeester 
Werner Raskin. De beslissingen van vandaag zullen ongetwijfeld snel terug ter oren komen van de inwoners en 
dan is het aan hen om terug samen te komen. Dat hebben bijvoorbeeld de inwoners van de Kasteelstraat 
fantastisch aangepakt, aldus burgemeester Werner Raskin. Zij zijn samengekomen en hebben een gezamenlijk 
bericht gestuurd in plaats van dat allemaal apart te doen. Maar er is op dit moment heel wat verwarring omdat 
mensen eerst apart iets hebben binnengebracht en daarna een gezamenlijke brief hebben getekend. Het is dus 
allemaal niet simpel... Maar het gemeentebestuur doet zijn best. Vandaag wordt er principieel geoordeeld over 
de straatnamen die voorliggen. Er zal niet van de procedure afgeweken worden. En dan krijgen de mensen - na 
deze gemeenteraad - inderdaad de tijd om een bezwaarschrift in te dienen. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt nadrukkelijk hoe de inwoners dan geïnformeerd zullen worden. Op welke manier 
zullen zij in kennis gesteld worden? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de straatnamen waarschijnlijk aangeplakt en op de website geplaatst 
zullen worden. Daarmee wordt ook duidelijk gemaakt hoe alles gelopen is. Hij merkt op dat het gemeentebestuur 
moeilijk iedereen opnieuw kan aanschrijven. Er zijn immers ook heel veel straten die akkoord zijn met het 
voorstel, aldus burgemeester Werner Raskin. Het gaat uiteindelijk slechts om enkele probleempjes in een paar 
straten en de rest is allemaal akkoord. En het schepencollege zal verder bekijken wie het nog zal berichten over 
hun straatnaam daar waar men mogelijk niet akkoord is. Dit zal geen probleem zijn. 
 
Raadslid Marc Bamps wijst erop dat in artikel 21 van het reglement toch gewoon is opgenomen hoe dit zal 
verlopen. De beslissingen worden op de gemeentelijke website gepubliceerd en ze worden aan het gemeentehuis 
uitgehangen. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat dit inderdaad de aanpak zal zijn. Er zal zeker niet geheimzinnig over 
gedaan worden. Iedereen mag dit weten. Het gaat immers over hun straat. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of de betreffende 30 dagen starten met ingang van vandaag. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat dit inderdaad zo is. Men krijgt een maand de tijd vanaf de 
aanplakking. De termijn begint dus te lopen vanaf de aanplakking. Er kan nog eventjes gewacht worden met de 
effectieve aanplakking en dan is er zelfs nog wat meer tijd. 
 
Raadslid Mieke Claesen haalt aan dat de mensen in de Kasteelstraat - om terug te komen op dat voorbeeld - 
wellicht wisten hoe ze hun ideeën kenbaar konden maken. Maar doordat er in het verleden zo slecht 
gecommuniceerd werd, zijn er heel veel straten die eigenlijk niet eens wisten dat ze ook suggesties konden doen 
of dat ze bezwaar konden aantekenen. Het kan dus zijn dat er nog straten zijn - waar burgemeester Werner 
Raskin of het schepencollege nu van zegt dat een meerderheid het voorstel heeft goedgekeurd - die bezwaar 
willen aantekenen. 
 
Burgemeester Werner Raskin wijst erop dat de procedure is uitgelegd aan en afgesproken met alle raadsleden in 
een gezamenlijke gemeenteraadscommissie. En beide schepencolleges voeren deze procedure nu uit.  
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13 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Bruggestraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Bruggestraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Bruggeveld. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Bruggestraat: 
nl. Bruggeveld. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat er bij de voorliggende punten met betrekking tot de straatnamen - en in dit 
geval de principiële goedkeuring tot wijziging van de straatnaam Bruggestraat naar Bruggeveld - geen bijlagen zijn 
toegevoegd. Hij wijst erop dat burgemeester Werner Raskin hier dan wel aangeeft dat de meerderheid vóór een 
straatnaamwijziging naar Bruggeveld heeft gestemd, maar dat hij hier geen documenten van terug vindt. En 
raadslid Marc Bamps constateert dat dit bij 24 van de 30 straatnaamwijzigingen het geval is. Daar zijn geen 
bijlagen toegevoegd aan het agendapunt. Hoe kan hij dan weten of de mensen pro of contra waren? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de dienst Burgerzaken deze stemmingen normaal gesproken 
allemaal heeft. En hij meent dat deze stemmingen ook als bijlage zijn opgenomen bij het agendapunt over de 
straatnamen dat tijdens het schepencollege is behandeld. Hij vraagt aan algemeen directeur Geert Rouffa of zijn 
veronderstelling klopt. 
 
Algemeen directeur Geert Rouffa laat weten dat de uitslagen van de stemmingen niet als bijlagen bij de 
agendapunten zijn toegevoegd, maar dat deze documenten wel kunnen worden opgevraagd bij de dienst 
Burgerzaken. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat er bij sommige punten wel bezwaren van burgers zijn toegevoegd als bijlage. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat bijlagen alleen werden toegevoegd als er bezwaren waren, en dat de 
stemmingen niet bij de agendapunten werden gevoegd. Hij herhaalt tegenover raadslid Marc Bamps dat de 
stemmingen kunnen worden opgevraagd bij de dienst Burgerzaken. Hij benadrukt dat de bezwaren wél bij de 
agendapunten zijn toegevoegd. 
 
Raadslid Marc Bamps vindt het vreemd dat het gemeentebestuur de positieve zaken niet bij de agendapunten 
heeft gevoegd. Als dat het geval was geweest, zou het voor de fractie Best Groen geen probleem zijn geweest. Nu 
zou hij opnieuw naar de administratie moeten gaan om alles op te vragen om te controleren of de burgers van de 
betreffende straat echt allemaal 'pro' waren. Hij benadrukt dat hij dit niet zal doen. 
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Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat raadsleden ook zelf initiatief mogen nemen. Als raadslid mag dat 
opgevraagd worden bij de dienst Burgerzaken, verduidelijkt burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Marc Bamps is van mening dat voor de volledigheid deze stukken best bij het dossier van alle straten 
waren gevoegd. 
 
Burgemeester Werner Raskin beaamt dit, maar herhaalt nogmaals dat een raadslid deze stukken perfect kan gaan 
inkijken bij de dienst Burgerzaken. 
 
 
14 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Catsbeekstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Catsbeekstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Hemeldreef. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Catsbeekstraat: 
nl. Hemeldreef. 
 
 
15 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Daalstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
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bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Daalstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Oprodestraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Daalstraat: nl. 
Oprodestraat. 
 
 
16 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Demerstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Demerstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Molderweg. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Demerstraat: 
nl. Molderweg. 
 
 
17 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Eikaertstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
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Voor de Eikaertstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Ijzerweg.  
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Eikaertstraat: nl. Ijzerweg. 
 
 
18 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Kalvarieberg' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
De 'Kalvarieberg' had een ex aequo in de stemming tussen de voorgestelde straatnamen: 'Steenuilberg' en 
'Uilenberg'.  
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Kalvarieberg: nl. Steenuilberg. 
 
 
19 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Kapelstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
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Voor de Kapelstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Herdenkingsstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Kapelstraat: nl. 
Herdenkingsstraat. 
 
 
20 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Kasteelstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Initieel was er voor de Kasteelstraat een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Hovenstraat, maar nadien 
gaven de bewoners aan de naam te willen wijzigen naar 'Kasteelhof'. 
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Kasteelstraat: nl. Kasteelhof. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat ze in de toelichting heeft gelezen dat 'Kasteelhof' oorspronkelijk niet werd 
weerhouden door de werkgroep omwille van de richtlijnen van de FOD Binnenlandse Zaken. Deze richtlijnen 
stellen dat straatnamen die eindigen op 'hof' en 'veld' te veel op elkaar lijken en tot verwarring zouden kunnen 
leiden. Maar waarom wordt er voor Kasteelstraat/Kasteelhof en Bruggeveld/Bruggestraat wel een uitzondering 
gemaakt, terwijl dit niet het geval is voor bijvoorbeeld de Weyerstraat of andere straten? 
 
Burgemeester Werner Raskin wijst raadslid Mieke Claesen erop dat ze het eigenlijk zelf aangeeft. Voorstellen die 
eindigen op ‘-straat’ of ‘-laan’ werden niet weerhouden. Andere voorstellen werden wel beschouwd als een 
andere naam. 
 
Raadslid Mieke Claesen benadrukt dat het in dit agendapunt gaat over voorstellen die eindigen op '-hof' en '-veld'. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt - zoals raadslid Mieke Claesen zelf al aanhaalde - dat het 
gemeentebestuur zich voornamelijk baseert op de richtlijn van de FOD Binnenlandse Zaken inzake '-straat' en '-
laan'. En voor het schepencollege zijn andere voorstellen wel mogelijk. Andere voorstellen dan straatnamen die 
eindigen op '-straat' of '-laan' worden beschouwd als een andere naam. Hij verduidelijkt dat het gemeentebestuur 
wil dat burgers de mogelijkheid hebben om eventueel een deel van hun straatnaam te behouden, als ze dat 
wensen. Dit is echter niet mogelijk als het gaat om straatnamen die eindigen op ‘-straat’ en ‘-laan’, want daar 
ontstaat mogelijk de meeste verwarring. Het gemeentebestuur staat dus wel open voor andere wijzigingen, aldus 
burgemeester Werner Raskin. 
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Raadslid Mieke Claesen repliceert dat het in dit agendapunt niet gaat over straatnamen die eindigen op ‘-straat’ 
of ‘-laan, maar over ‘-hof’ en ‘-veld’. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt en benadrukt dat voorstellen die eindigen op ‘-straat’ of ‘-laan’ beschouwd 
worden als te gelijkend en dus niet weerhouden zijn. 
 
Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat dit voor haar prima is, mits dit dan ook zal gelden voor bijvoorbeeld het 
voorstel ‘Weyershof’. Dit wordt in een later agendapunt nog besproken. 
 
 
21 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Kleinveldstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Kleinveldstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Buitenstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Kleinveldstraat: 
nl. Buitenstraat. 
 
 
22 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Koekoekstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
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bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Koekoekstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Wielewaalstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Koekoekstraat: 
nl. Wielewaalstraat. 
 
 
23 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Leeuwerikstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
De 'Leeuwerikstraat' had een ex aequo in de stemming tussen de voorgestelde straatnamen 'Kuifmeesstraat' en 
'Konijnenpijp'. 
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Leeuwerikstraat: nl. Konijnenpijp. 
 
 
24 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Marktstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
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bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Marktstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Brulenbosweg. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Marktstraat: nl. 
Brulenbosweg. 
 
 
25 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Meidoornlaan' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Meidoornlaan was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Sleedoornlaan. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Meidoornlaan: 
nl. Sleedoornlaan. 
 
 
26 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Merelstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
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Voor de Merelstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Wouwstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Merelstraat: nl. 
Wouwstraat. 
 
 
27 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Nachtegaalstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Nachtegaalstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Nachtvlinderstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de 
Nachtegaalstraat: nl. Nachtvlinderstraat. 
 
 
28 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Onze-Lieve-

Vrouwstraat' - Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Onze-Lieve-Vrouwstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Boeleberg. 
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De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Onze-Lieve-
Vrouwstraat: nl. Boeleberg. 
 
 
29 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Parkstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Initieel was er voor de Parkstraat een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Grootherenweg, maar nadien 
gaven de bewoners aan de naam te willen wijzigen naar ‘Grootherenlaan’. 
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat met 13 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, 
Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny Crommen en Ria Moesen), 7 
stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jan Wils) en 0 onthoudingen principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Parkstraat: nl. 
Grootherenlaan. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot stelt vast dat het voorstel is om de straatnaam 'Parkstraat' te veranderen in 
'Grootherenlaan'. Persoonlijk is hij al blij dat niet wordt voorgesteld om het 'Padelstraat' of - erger nog - 
'Sportpassiestraat' te noemen. Raadslid Fons Capiot refereert vervolgens naar het tv-programma ‘Pano’ waar 
gisteren de situatie in de gemeente Knokke werd gedocumenteerd. Die gemeente staat onder verhoogd toezicht 
vanwege een onteigening ten algemene nutte die werd gebruikt om een privévennootschap te bevoordelen, 
aldus raadslid Fons Capiot. Waar zijn we dat nog tegen gekomen!? En hij stelt vast en merkt op dat partijgenoten 
van hem ook in Hoeselt - net als in Knokke - telefoontjes hebben gekregen met een dreigende ondertoon. Hij 
benadrukt dat de leden van de fractie TROTS hun opdracht van de kiezer zullen voortzetten en zich niet zullen 
laten muilkorven, ook al volgen er nog honderden telefoontjes. 
 
En zo ook met het voorstel van de nieuwe straatnaam voor de 'Parkstraat' in Hoeselt, aldus raadslid Fons Capiot. 
Hij benadrukt dat bijna alle inwoners van de Parkstraat en niet slechts één persoon - zoals in het agendapunt 
staat genoteerd - zich hebben uitgesproken om de naam Parkstraat te behouden. Tussen Parklaan, Bilzen en 
Parkstraat, Hoeselt was er vroeger geen verwarring en zal er in de toekomst ook geen verwarring zijn. In Hasselt 
hebben ze in dezelfde deelgemeente zowel een Parkstraat als een Parklaan. Beide namen zijn dus wel mogelijk. In 
de nieuwe fusiestad Bilzen-Hoeselt ligt de Parklaan in Bilzen en de Parkstraat in Hoeselt waardoor er geen 
verwarring mogelijk is. 
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Maar er is meer, aldus raadslid Fons Capiot. Oud worden heeft zijn nadeel, maar elk nadeel heeft zijn voordeel, 
zoals Johan Cruijff zei. Hij verwijst naar de fusie van Bilzen en Rijkhoven-Spouwen in 1977. In Bilzen lag en ligt er 
een Biesenweg - de weg naar Rijkhoven - en in Rijkhoven lag en ligt er een Biesenstraat. Hij beklemtoont dat er in 
Bilzen dus wel degelijk straatnamen zijn die hetzelfde begin hebben en eindigen op ‘-weg’ en ‘-straat’. Beide 
namen zijn behouden in 1977 en beide straten heten in 2023 nog steeds Biesenweg en Biesenstraat. En nog nooit 
heeft een hulpdienst zich vergist. Hij stelt dat na een analyse van het reglement waar dit bestuur zich op baseert - 
louter hypothetisch - een Rotsstraat mogelijk is in Bilzen en een Trotsstraat in Hoeselt. Dit aangezien ‘Rots’ en 
‘Trots’ een totaal andere betekenis hebben. Nochtans zou de verwarring 100 keren groter zijn dan nu het geval 
met een Parkstraat in Hoeselt en een Parklaan in Bilzen. Raadslid Fons Capiot vraagt met de fractie TROTS dan 
ook om een stemming en zal tegen de 'Grootherenlaan' stemmen. Hij roept daarenboven de meerderheid op om 
daaraan mee te doen, want anders zou de Parkstraat in oktober 2024 wel eens echt in een Trotsstraat kunnen 
veranderen, aldus raadslid Fons Capiot. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat in dit agendapunt wordt vermeld dat de meerderheid van de stemmen naar 
'Grootherenlaan' ging. Ze voegt eraan toe dat er in dit agendapunt wel bijlagen werden toegevoegd. En in deze 
bijlagen bevindt zich een document waarin één bewoner verklaart dat, als de straatnaam Parkstraat niet 
behouden kan worden, deze gewijzigd mag worden naar Grootherenlaan. Als er dan bij dit agendapunt wordt 
gesproken over de meerderheid van de stemmen, gaat het dus eigenlijk over de mening van één burger. Hoe zit 
het dan bij de andere straten waarover er zogenaamd geen discussie was? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij weet waar raadslid Mieke Claesen het over heeft. Hij verwijst 
naar een mail van 3 augustus 2023 waarin iemand verklaart namens de bewoners van de Parkstraat te handelen. 
Hij denkt dat raadslid Mieke Claesen hiernaar verwijst. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat - of er nu 1 of 
10 of 20 reacties zijn, of dit al dan niet de meerderheid van de bewoners vertegenwoordigt - degene die reageert 
op één van de drie namen uiteindelijk de keuze bepaalt. En als er vervolgens bewoners vragen om een 
straatnaam eindigend op ‘-laan’, is dat voor het gemeentebestuur ook geen probleem. De straatnamen 
'Grootherenlaan' en 'Grootherenstraat' bestaan niet, dus één van beide namen kan worden gekozen. En zoals hij 
eerder heeft aangegeven, hangt het nu af van de bewoners welk gevolg ze aan deze situatie willen geven. Er zijn 
verschillende mogelijkheden, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
 
30 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Pastorijstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Pastorijstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Reinaertstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Pastorijstraat: 
nl. Reinaertstraat. 
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Raadslid Mieke Claesen verlaat de zitting vanwege belangenconflict. 
 
31 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Populierenstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Populierenstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Canadastraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de 
Populierenstraat: nl. Canadastraat. 
 
 
Raadslid Mieke Claesen is aanwezig. 
 
32 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Rode-Kruislaan' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Voor de Rode-Kruislaan was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: René Nartuslaan. 
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De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat met 17 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, 
Fons Capiot, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek en Ria Moesen), 3 stemmen tegen (Serge Voncken, Mieke 
Claesen en Jan Wils) en 0 onthoudingen principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Rode-
Kruislaan: nl. René Nartuslaan. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt waarom er niet werd voorgesteld om de straat 'Deputé René Nartuslaan' te noemen. 
Hij voert aan dat René Nartus nu nog bekend is bij iedereen, maar dat dit over 20 à 30 jaar mogelijk niet meer het 
geval zal zijn. Hij verwijst naar de Dokter Willem Meersstraat in Hoeselt, waar ook ‘Dokter’ voor de straatnaam 
werd toegevoegd. 
 
En om diezelfde reden vindt raadslid Fons Capiot de naam 'Burgemeester Joseph Thoelenstraat' ook beter dan 
'Jef Thoelenstraat'. Dat agendapunt volgt zo meteen nog. Hij benadrukt dat de huidige bekendheid van Jef 
Thoelen niet gegarandeerd is over 20 à 30 jaar. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat deze vraag eigenlijk moet komen vanuit de bewoners van de 
desbetreffende straat. Maar het is interessant om over na te denken... 
 
Raadslid Fons Capiot herhaalt zijn voorstel om te wijzigen naar 'Deputé René Nartuslaan', maar voegt eraan toe 
dat hij ook wel tevreden is met 'René Nartuslaan'. 
 
Raadslid Jan Wils pikt in en verwijst naar zijn eerdere bemerkingen. Hij vraagt om een stemming over dit punt, 
aangezien de bewoners van de straat het niet eens zijn met de voorgestelde naamswijziging. 
 
Burgemeester Werner Raskin legt uit dat het huidige agendapunt is opgesteld op basis van de situatie na het 
afronden van de procedure voor de straatnaamwijziging. Hij geeft aan dat burgers ná het afronden van de 
procedure opmerkingen hebben gemaakt over de voorgestelde straatnaamwijziging en de suggestie hebben 
gedaan om er 'Henri Dumonlaan' van te maken. Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat de procedure moet 
worden gevolgd. De vraag om de straatnaam te wijzigen naar ‘Henri Dumonlaan’ zal waarschijnlijk nog binnen 
komen via de bewoners van de Rode-Kruislaan. 
 
Raadslid Mieke Claesen stelt dat deze situatie nu net te wijten is aan het late communiceren over de mogelijkheid 
voor burgers om zelf voorstellen in te dienen. Dit stond niet in de brief naar de burgers. Ze wijst erop dat het 
voorstel voor de Henri Dumonlaan al was gedaan door bewoners van die straat, maar niet werd weerhouden of 
opgenomen. Zelfs de leden van de cultuurraad, die betrokken waren bij het selecteren van de 3 voorgestelde 
straatnamen, waren niet op de hoogte van dit voorstel, merkt raadslid Mieke Claesen op. De bewoners waren 
zich trouwens evenmin bewust van de mogelijkheid om bezwaar in te dienen. Ze legt uit dat dit pas aan het licht 
kwam toen raadslid Jan Wils dit als een bijkomend punt aan de gemeenteraad van 31 augustus 2023 had 
toegevoegd. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat het gemeentebestuur zich heeft gehouden aan de procedure waarbij 
er gestemd kon worden op 3 straatnamen. Hij benadrukt opnieuw dat als achteraf blijkt dat bewoners nog een 
andere straatnaam willen, ze dit via de officiële weg moeten melden. 
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33 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Schoolstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
De 'Schoolstraat' had een ex aequo in de stemming tussen de voorgestelde straatnamen 'Talentenstraat' en 'Lode 
Vanlessenstraat'.  
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Schoolstraat: nl. Lode 
Vanlessenstraat. 
 
 
34 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Sint-Jozefstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Sint-Jozefstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Jef Thoelenstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Sint-Jozefstraat: 
nl. Jef Thoelenstraat. 
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Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot brengt naar voren dat overwogen kan worden om de straatnaam te wijzigen naar 
'Burgemeester Joseph Thoelenstraat'. Dit met het oog op bekendheid bij het nageslacht. Hij zou echter ook al 
tevreden zijn met de naam 'Jef Thoelenstraat'. 
 
 
35 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Sint-Lambertusstraat' 

- Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Sint-Lambertusstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Winningenstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Sint-
Lambertusstraat: nl. Winningenstraat. 
 
 
36 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Stationsstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Stationsstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Oude Statiestraat. 
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De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Stationsstraat: 
nl. Oude Statiestraat. 
 
 
37 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Toekomststraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Toekomststraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Morgenstraat. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de 
Toekomststraat: nl. Morgenstraat. 
 
 
38 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Tuinstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
 
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Tuinstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Bloemenlaan. 
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De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Tuinstraat: nl. 
Bloemenlaan. 
 
 
39 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Weyerstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Voor de Weyerstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Oude Statiestraat.  
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat met 12 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, 
Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Stanny Crommen en Ria Moesen), 7 stemmen tegen 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jan Wils) en 1 
onthouding (Liesbeth Werelds) principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Weyerstraat: nl. 
Oude Statiestraat. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Jan Wils meent dat de bewering dat de meeste mensen van de Weyerstraat de voorkeur gaven aan de 
straatnaam 'Oude Statiestraat' niet klopt. 
 
Burgemeester Werner Raskin vertelt dat hij verder gaat op de informatie die de dienst Burgerzaken gekregen 
heeft. En er werd samen met de dienst Burgerzaken van stad Bilzen overleg gepleegd. 
 
Raadslid Jan Wils geeft aan dat er zeker een brief is ontvangen vanuit de Weyerstraat. Hij neemt aan dat alle 
raadsleden deze hebben ontvangen. Raadslid Serge Voncken vult aan dat de dienst Burgerzaken deze brief 
misschien niet heeft ontvangen, maar de raadsleden alleszins wel. 
 
Burgemeester Werner Raskin verklaart dat hij deze brief niet heeft ontvangen. 
 
Raadslid Jan Wils verduidelijkt dat in die brief stond dat de bewoners van de Weyerstraat niet akkoord zijn met de 
verandering naar Oude Statiestraat. 
 
Een aantal andere raadsleden verklaren eveneens dat ze deze brief of mail niet ontvangen hebben. 
 
Raadsleden Mieke Claesen en Jan Wils verduidelijken dat het ging om een e-mail. Raadslid Mieke Claesen voegt 
eraan toe dat iedereen van de gemeenteraad deze e-mail ontvangen zou moeten hebben. Hij was aan hun 
geadresseerd. 
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Burgemeester Werner Raskin zegt dat de verzender misschien alleen bevriend was met raadsleden Mieke Claesen 
en Jan Wils. Hij herhaalt dat hij deze e-mail niet heeft ontvangen. Mogelijk is deze e-mail alleen naar raadsleden 
Mieke Claesen, Serge Voncken en Jan Wils gestuurd, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Jan Wils merkt op dat deze e-mail toch wel degelijk gericht was aan de burgemeester, de schepenen en 
de gemeenteraad. 
 
Voorzitter Hilde Wolfs en raadslid Fons Capiot herhalen dat zij deze e-mail niet gehad hebben. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of burgemeester Werner Raskin dan misschien eerst kan toelichten waarom het 
gemeentebestuur in dit geval van 2 straten 1 straat wil maken. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit voorstel gedaan is omdat dit als één geheel gezien wordt en als 
oplossing voor de situatie met de Stationstraat en de Weyersstraat die beide ook in Bilzen bestaan. Beide straten 
hebben dan de mogelijkheid gehad om op 'Oude Statiestraat' te stemmen en beide straten hebben ook een 
voorkeur uitgesproken om er effectief Oude Statiestraat van te maken. Het is de logica zelf om er 1 straat van te 
maken, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Jan Wils vraagt opnieuw of er dus nooit een brief is gekomen van de inwoners van de Weyerstraat. Is er 
echt nooit een brief gekomen? De brief zit als bijlage bij dit agendapunt, aldus raadslid Jan Wils. Hij benadrukt dat 
burgemeester Werner Raskin eerder heeft verklaard dat er nooit een brief is ontvangen, maar hij zit in het 
dossier. Hoe zit dit dan? 
 
Burgemeester Werner Raskin suggereert dat deze brief mogelijk naar de dienst Burgerzaken is gestuurd, maar dat 
deze niet is ontvangen door het gemeentebestuur. Hij verduidelijkt dat hij niets weet over die brief en vraagt 
raadslid Jan Wils om de brief eventueel toe te lichten. Dat bericht is mogelijk in de spam beland, aangezien zijn e-
mails goed worden beveiligd, aldus burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Serge Voncken vertelt dat de e-mail op 23 juni 2023 is toegekomen. Raadslid Jan Wils vult aan dat deze 
brief zelfs fysiek op het gemeentehuis is binnengekomen. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat deze brief mogelijk rechtstreeks naar de dienst Burgerzaken is gegaan 
en dat dit niet als e-mail is binnengekomen. Dan komt dit bij de administratie terecht en die bekijken dat. 
 
Raadslid Jan Wils benadrukt dat deze brief of e-mail hier wel degelijk als bijlage bij het agendapunt op de 
gemeenteraad is opgenomen. Dat betekent dan dat burgemeester Werner Raskin niet weet wat er als bijlage bij 
dit agendapunt is toegevoegd en dat hij het dossier niet kent. Toch? 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat de dienst Burgerzaken intern naar deze kwestie heeft gekeken. Hij 
legt uit dat hij het dossier niet persoonlijk heeft beoordeeld, omdat de politiek zich daar niet in mengt. En hij 
benadrukt dat dit ook de juiste gang van zaken is. De diensten, waaronder de dienst Burgerzaken en de 
transitiemanager, zijn de deskundigen, en de politiek volgt het dossier alleen maar op. Alleen bij ex aequo 
stemming werd dit besproken door het schepencollege. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt het vreemd dat burgemeester Werner Raskin niet op de hoogte is van het dossier. 
Raadsleden - en zeker de burgemeester - moeten toch de dossiers kennen die op de gemeenteraad komen. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij tevreden is dat raadslid Serge Voncken de dossiers kent. 
 
Raadslid Serge Voncken wijst erop dat burgemeester Werner Raskin de dossiers niet kent. 
 
Burgemeester Werner Raskin ontkent dat dit zo is. Hij kent de dossiers helemaal. 
 
Raadslid Mieke Claesen werpt op dat de bewoners van de Weyerstraat zich niet hebben kunnen uitspreken over 
het idee om van 2 straten 1 straat te maken. Ze beklemtoont dat ze die keuze niet hebben gehad. Verder legt ze 
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uit dat de bewoners zelf meerdere straatnamen hebben voorgesteld, waaronder Weyershof of Hof ter Weyer. En 
ze vindt het niet juist dat de optie 'Kasteelhof' wel is aanvaard voor de Kasteelstraat en dat de optie 'Weyershof' 
niet mogelijk is voor de bewoners van de Weyerstraat. 
 
Burgemeester Werner Raskin legt uit dat bewoners binnen 30 dagen na de start van het openbaar onderzoek 
alsnog bezwaar kunnen indienen. 
 
Raadslid Mieke Claesen brengt naar voren dat dit voor de inwoners van de Kasteelstraat wel kon behandeld 
worden en bovendien onmiddellijk. Maar voor de mensen van de Weyerstraat kon dit niet. 
 
Burgemeester Werner Raskin maakt een onderscheid tussen unanimiteit en een zekere verdeeldheid in de 
bezwaren. Als hij aangereikt krijgt dat er in beide straten een meerderheid was voor een bepaalde keuze dan 
houdt hij zich daaraan. Burgemeester Werner Raskin trekt zijn administratie - zijnde de dienst Burgerzaken - niet 
in twijfel. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt dat hij - gezien het aantal handtekeningen onder de brief - toch niet van een andere 
meerderheid kan spreken. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat vragen van de oppositie hierover gericht moeten worden aan de 
dienst Burgerzaken. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of burgemeester Werner Raskin eventueel bereid is om terug te gaan naar een 
situatie met 2 straten. Want daar gaat het hier eigenlijk over. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit besproken zou moeten worden met het schepencollege. Vandaag 
wordt de procedure gevolgd en ligt er een principiële goedkeuring voor. 
 
Raadslid Marc Bamps dringt aan op het standpunt van burgemeester Werner Raskin hierover. Kan dit voor hem of 
niet? 
 
Burgemeester Werner Raskin verklaart dat hij zijn standpunt niet zal delen en dat dit moet besproken worden 
met het schepencollege. 
 
Raadslid Marc Bamps herhaalt zijn vraagt of het mogelijk is om terug te keren naar twee straten, gezien het 
voorstel om er 1 straat van te maken. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dit binnen het fusiecollege zal worden besproken. Als er - binnen de 
procedure - een kwestie is met betrekking tot een voorstel zal het besproken worden. Alles is bespreekbaar. Hij 
benadrukt dat hij geen persoonlijke mening over de kwestie zal uiten. Het overleg gebeurt in samenspraak met de 
transitiemanager en de dienst Burgerzaken. Hij herhaalt dat het in samenspraak gebeurt en dat alle 
mogelijkheden open liggen. 
 
Raadslid Marc Bamps raadt de mensen in de Weyerstraat aan om - naast de straatnaam - ook verzet aan te 
tekenen tegen het samenvoegen van de straten. 
 
Burgemeester Werner Raskin beaamt dat dit kan. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat er een periode was waarin niet iedereen alle e-mails ontving. Dit zou het 
probleem met het ontvangen van e-mails kunnen verklaren. Raadsleden Serge Voncken en Marc Bamps 
benadrukken dat de brief ook fysiek in het dossier zit. Raadslid Fons Capiot erkent dit, maar wijst op mogelijke 
problemen met het ontvangen van e-mails in die periode. 
 
Burgemeester Werner Raskin legt uit dat de brief als bijlage in het dossier is opgenomen en naar de dienst 
Burgerzaken is gegaan voor een beoordeling. De dienst Burgerzaken heeft vervolgens een voorstel gedaan zoals 
hier geagendeerd. Hij benadrukt dat het bestuur zich hier niet mee bemoeit en dat de politiek op afstand wordt 
gehouden binnen de fusie. 
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Raadslid Mieke Claesen wijst erop dat dit een mogelijke verklaring is. Ze oppert dat de e-mail misschien in de 
spam van sommige raadsleden terecht is gekomen en dat dit zou kunnen verklaren waarom sommige raadsleden 
de e-mail niet hebben ontvangen. 
 
Raadslid Serge Voncken benadrukt nogmaals dat de brief als bijlage aan het agendapunt is toegevoegd. Hij stelt 
dat wie de gemeenteraad enigszins voorbereidt, op de hoogte zou moeten zijn. Raadslid Jan Wils treedt hem 
hierin bij. 
 
 
40 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Wijngaardstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
  
De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Voor de 'Wijngaardstraat' werd er geen stemming ontvangen tussen de voorgestelde straatnamen: 
'Appelbloesemstraat', 'Perenbloesemstraat' en 'Bloesemstraat'.  
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Wijngaardstraat: nl. 
Bloesemstraat. 
 
 
41 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Winkelstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad.  
 
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden.  
 
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
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De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
 
Voor de Winkelstraat was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: Blokkesberg. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnaam voor de Winkelstraat: 
nl. Blokkesberg. 
 
 
Vooraleer er wordt overgegaan naar agendapunt 42 met betrekking tot de principiële goedkeuring voor de 
wijziging van de straatnaam 'Zapstraat' vraagt raadslid Fons Capiot het woord. Hij erkent dat het niet op de 
agenda staat, maar zou graag - in het belang van Hoeselt en boven alle politieke partijen heen - aan het 
schepencollege willen vragen om bij een volgend overleg met de stad Bilzen te informeren naar de situatie van 
het ziekenhuis AZ Vesalius. En hij verwijst daarbij naar het pensioendossier van het ziekenhuis. Zoals hij dit in de 
krant heeft gelezen, wil het ziekenhuis AZ Vesalius zelfs mee bouwen aan het Jessa ziekenhuis in Hasselt. Wat zal 
dit betekenen voor Hoeselt? Hij benadrukt dat verduidelijking hierover belangrijk is voor de gemeente Hoeselt. Hij 
verzoekt om dit een keer na te vragen. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit kan worden aangekaart op de beleidscommissie die half januari 
2024 plaatsvindt en waarop de 2 gemeenteraden worden uitgenodigd. Hij verduidelijkt dat beide gemeenteraden 
vertegenwoordigd zijn in deze beleidscommissie. Ook de personeelsbezetting, inclusief eventuele wijzigingen, zal 
op die beleidscommissie worden besproken. Hij heeft gevraagd om een duidelijke uitleg, aangezien het al een 
tijdje geleden is. De schepenen en de burgemeester van de stad Bilzen en de gemeente Hoeselt zijn beide 
betrokken in dit dossier, maar het is ook van groot belang dat de raadsleden zélf goed geïnformeerd worden, laat 
burgemeester Werner Raskin weten. Dergelijke vragen kunnen dus tijdens die beleidscommissie gesteld worden. 
De schepencolleges van de stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben ook de begroting gezamenlijk 
doorgenomen om te kijken of er geen verrassingen waren. Eerlijkheid staat voorop. Deze beleidscommissie zal 
veel verduidelijken en is zeer interessant. Het gemeentebestuur heeft ook aan de stad Bilzen gevraagd naar de 
situatie van hun rusthuis, aangezien de gemeente Hoeselt niet over een rusthuis in eigen beheer beschikt. Dat is 
ook een behoorlijke kostenpost, vertelt burgemeester Werner Raskin. Er wordt op brede schaal gewerkt aan deze 
kwesties. De situatie van het AZ Vesalius lijkt hem inderdaad ook zeer interessant om volgende keer aan te 
kaarten. 
 
Raadslid Fons Capiot wijst er nog op dat de stad Bilzen zelf slechts voor 1/3de deel uitmaakt van het ziekenhuis AZ 
Vesalius. Ze zijn daar dus ook in de minderheid. 
 
Raadslid Ria Moesen verlaat de zitting vanwege belangenconflict. 
 
42 Burgerzaken - Fusie Bilzen-Hoeselt - Principiële goedkeuring wijziging straatnaam 'Zapstraat' - 

Goedkeuring 
 
De Stad Bilzen en de gemeente Hoeselt hebben de beslissing genomen om in 2025 te fusioneren. Door deze fusie 
zullen er identieke of sterk gelijkende straatnamen naast elkaar bestaan in de nieuwe stad. 
  
Aangezien dit wettelijk niet toegelaten is, of voor onveilige situaties kan zorgen, is het noodzakelijk dat deze 
identieke en sterk gelijkende straatnamen van een nieuwe naam voorzien worden. 
  
Er werd een overzicht gemaakt van de straten die gewijzigd dienen te worden in Bilzen en in Hoeselt. Wat betreft 
de sterk gelijkende straatnamen, werd er rekening gehouden met de onderrichtingen van FOD Binnenlandse 
Zaken (IBZ) die sterk aanbevelen om mogelijke verwarring te vermijden en om fonetisch (bijna) gelijkklinkende 
straatnamen best niet naast elkaar te laten bestaan. Er werd rekening gehouden met zowel de impact van de 
wijziging t.o.v de absolute noodzaak van de wijziging. 
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De te wijzigen straatnamen werden conform het goedgekeurde stemreglement voorgelegd aan de 
respectievelijke cultuurraden van Bilzen en Hoeselt met de vraag om per straat drie gemotiveerde voorstellen te 
doen. Hierna werden er drie voorstellen tot nieuwe straatnaam per brief gecommuniceerd aan de betrokken 
bewoners met de vraag hun voorkeur via stemming door te geven. Deze stemming heeft ondertussen 
plaatsgevonden.  
  
Voor de Zapstraat deel 1, van huisnummer 2 tot en met 41, was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: 
Akerweg.  
Voor de Zapstraat deel 2, van huisnummer 45 tot en met 59, was er een duidelijke voorkeur bij de bewoners voor: 
Ruststraat. 
 
De gemeenteraad volgt het voorstel van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12 september 2023 en 
gaat met 12 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, 
Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 7 stemmen 
tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jan 
Wils) en 0 onthoudingen principieel akkoord met de volgende nieuwe straatnamen voor de Zapstraat: nl. 
Akerweg en Ruststraat. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Jan Wils vraagt ook voor dit agendapunt om een stemming, gezien de onrust die is ontstaan over de 
manier waarop dit alles is verlopen. 
 
 
Raadslid Ria Moesen is aanwezig. 
 
43 Mobiliteit - Aanvullend reglement op het verkeer n.a.v. de herinrichting van de St.-Jozefstraat - 

Opheffing aanvullend reglement van 28 september 2023 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurde op 28 september 2023 het aanvullend reglement inzake de herinrichting van de St.-
Jozefstraat goed. Na controle ter plaatse bleek dat het beter was om een parkeerstrook aan te leggen in plaats 
van afgebakende parkeerplaatsen. Tevens dienen er bijkomende onderborden geplaatst te worden om fietsers en 
gebruikers van speedpedelecs in tegenrichting te laten rijden. 
 
Bijgevolg wordt het aanvullend reglement van 28 september 2023 opgeheven en keurt de gemeenteraad 
onderhavig aanvullend reglement n.a.v. de herinrichting van de St.-Jozefstraat en houdende volgende 
verkeersmaatregelen unaniem goed: 
- invoeren van een éénrichtingsverkeer (met uitrijden via de N730); 
- aan de rechterzijde (richting N730) de stoep verwijderen en een parkeerstrook aanleggen; 
- aan de linkerzijde (richting N730) een nieuwe stoep creëren. 
 
 
44 School - Beëindiging samenwerking Vrij Centrum voor Leerlingenbegeleiding (VCLB) en toetreding 

Provinciaal Centrum voor Leerlingenbegeleiding Limburg (PCLB) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring tot het stopzetten van de samenwerking met het Vrij Centrum 
voor Leerlingenbegeleiding (VCLB) en het toetreden tot het Provinciaal Centrum voor Leerlingenbegeleiding 
Limburg (PCLB). 
 
Naar aanleiding van het decreet van 5 mei 2023 over leersteun richtte de provincie Limburg met ingang van 1 
september 2023 een zelfstandig leersteuncentrum op onder de naam Provinciaal Leersteuncentrum Limburg 
(PLC). De gemeentelijke basisschool Alt-Hoeselt werkt sinds 1 september 2023 samen met het PLC. Een nauwe 
verbinding tussen de school, het leersteuncentrum en het centrum voor leerlingenbegeleiding, biedt sterke 
impulsen voor een sterk zorgbeleid en beleid op leerlingenbegeleiding. 
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De toetreding tot het Provinciaal Centrum voor Leerlingenbegeleiding Limburg (PCLB) is een logisch gevolg van de 
samenwerking met het PLC. Zij werken onder hetzelfde bestuur intensief inhoudelijk samen. Doordat partners 
(school, PLC en PCLB) nauw met elkaar samenwerken kan er in alle openheid en naadloos aan een kwaliteitsvolle 
keten van zorg gebouwd worden. 
 
 
45 School - Gebruik van het leerplan 'Leer Lokaal' van de Onderwijsvereniging van Steden & Gemeenten 

(OVSG) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het gebruik van de leerplannen 'Leer Lokaal' van de 
Onderwijsvereniging van Steden & Gemeenten (OVSG). 
 
Een schoolbestuur moet voor elk van zijn scholen beschikken over door de overheid goedgekeurde leerplannen. 
De leerplannen zijn voor de onderwijsinspectie een aanvullend instrument om het kwaliteitsbeleid van een school 
te kaderen. Met dit vernieuwende, integrale leerplan wordt er werk gemaakt van sterk lokaal onderwijs. Het 
draagt de eigenheid van het stedelijk en gemeentelijk onderwijs in zich. Kennis verwerven, zorgzaamheid, 
diversiteit en een brede blik op de wereld zijn de pijlers van 'Leer Lokaal'. 
 
 
46 Secretariaat (gemeente) - Dienstverlenende Vereniging s-Lim - Samenwerkingsovereenkomst - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen s-Lim DV en de gemeente Hoeselt unaniem 
goed. 
 
De Algemene Vergadering van Fluvius Limburg heeft op 27 juni 2023 besloten tot partiële splitsing waarbij de 
deelneming van Fluvius Limburg in de coöperatieve vennootschap (cv) s-Lim werd ondergebracht in de 
Dienstverlenende Vereniging (DV) s-Lim. S-Lim DV werd daarbij meerderheidsaandeelhouder in cv s-Lim, die over 
een ruime kennis en ervaring van smart city-projecten beschikt. S-Lim DV zal op die manier de activiteiten die 
eerder door de coöperatieve vennootschap s-Lim (= andere rechtspersoon dan s-Lim DV) werden opgezet, 
overnemen en verderzetten. 
 
De gemeente Hoeselt is, sedert de oprichting op 30 juni 2023, deelnemer in s-Lim DV waarin alle Limburgse 
gemeenten, met uitbreiding van de gemeente Laakdal en met uitzondering van de gemeente Voeren, verenigd 
zijn. De gemeente Hoeselt wenst blijvend een beroep te doen op de diensten van s-Lim DV en gaat daarom een 
samenwerkingsovereenkomst aan met s-Lim DV, waarin de algemene afspraken voor de onderlinge 
samenwerking en financiële afspraken worden vastgelegd. 
 
 
Agendapunt 47 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
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47 Secretariaat (gemeente) - Dienstverlenende Vereniging s-Lim - Agenda Buitengewone Algemene 

Vergadering van 18 december 2023, voordracht kandidaat-bestuurders, aanstelling en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad stelt schepen Bert Vertessen aan als afgevaardigde met schepen Yves Croux als plaatsvervanger 
namens de gemeente Hoeselt in de algemene vergaderingen van s-Lim DV voor de legislatuur 2019-2024. 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van s-Lim DV op 18 december 2023, alsook de 
voordracht van kandidaat-bestuurders unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Bert Vertessen (titularis) en Yves Croux (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op 
deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
48 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda buitengewone algemene vergadering van 20 december 

2023 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de buitengewone algemene vergadering van Limburg.net op 20 december 
2023 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Heidi Berx (titularis) en Michel Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op 
deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
49 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda algemene vergadering van 20 december 2023 en 

bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Limburg.net op 20 december 2023 unaniem 
goed. 
 
Van de afgevaardigden, Heidi Berx (titularis) en Michel Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op 
deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
50 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 

Agenda algemene vergadering van 21 december 2023 en bepaling mandaat gemeentelijke 
afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Intercommunale vereniging voor hulp aan 
Gehandicapten in Limburg (IGL) op 21 december 2023 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Ria Moesen (titularis) en Johan Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op 
deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
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51 Secretariaat (gemeente) - Fluvius Limburg - Halfjaarlijks verslag 1ste semester 2023 - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van het halfjaarlijks verslag (in bijlage) van opdrachthoudende vereniging Fluvius 
Limburg. Het betreft een syntheseverslag m.b.t. de activiteiten van Fluvius Limburg in het 1ste semester 2023. 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur brengen de leden van de bestuursorganen ten overstaan 
van hun gemeenteraad 2 maal per jaar verslag uit over de uitoefening van hun mandaat en over het beleid van de 
opdrachthoudende vereniging. 
 
 
52 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 17 oktober 2023 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 17 oktober 2023, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
53 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 26 oktober 2023 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 26 oktober 2023, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u25. 


